
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 388/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 11ου θέματος «Επί 
εισηγήσεως Σ.Σ. 7ης Συνοικίας Δήμου Βέροιας για 
μετατόπιση περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή» και 
παραπομπής του στο Σ.Σ. της 6ης Συνοικίας. 
 

 
       Σήμερα 24 Μαϊου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-5-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Σ. Παναγιωτίδης Κ. Μιχαηλίδης  
2. Α. Γκαμπέσης   Π.Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
10.Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11.Γ. Τροχόπουλος    
12.Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13.Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας 

διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Χιονίδης, 
Γ.Τροχόπουλος . 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 374/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Η.Σοφιανίδης. 

14.Χ. Φουρνιάδης 
15.Χ. Ντόβας 
16.Σ. Κρομμύδας 
17.Β. Ρήσσου 
18.Κ. Χιονίδης 
19.Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20.Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2004 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Η.Σοφιανίδης, Γ.Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α.Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 402/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Κρομμύδας, Α.Δελαβερίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 407/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, 
Σ.Μηλιόπουλος. 
8)Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 408/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γεωργιάδης, Ι.Καλαϊτζίδης, 
Γ.Ορφανίδης. 

21.Μ. Γαβρίδης 
22.Δ. Δάσκαλος 
23.Α. Δελαβερίδης 
24.Γ. Μιχαηλίδης 
25.Σ. Μηλιόπουλος 
26.Α. Παπαστεργίου 
27.Κ. Πουλασουχίδης 
28.Α. Τσιάρας 
29.Η. Σοφιανίδης 
30.Γ. Ορφανίδης 

 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11° θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 488/91 απόφαση 
του μεταβίβασε την αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά 
Συμβούλια. 

Με την αριθ. 60/2004 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου εγκρίθηκε η 
μετατόπιση του περιπτέρου της κ. Αγγελικής Γκαϊτατζή από τον σιδηροδρομικό 
σταθμό Βέροιας στην οδό Ανοίξεως και συγκεκριμένα στο πεζοδρόμιο μπροστά από τον 
κήπο που συνορεύει με το Κάστρο. 

Με την από 17-5-2004 διαμαρτυρία τους οι κάτοικοι της 6ης Συνοικίας 
εκφράζουν έντονα την δυσαρέσκεια τους για την τοποθέτηση του περιπτέρου στο 
σημείο αυτό και ζητούν την ανάκληση της παραπάνω απόφασης επικαλούμενοι 
λόγους ασφαλείας των πεζών και πρόληψης ατυχημάτων. 

Το 7° Συνοικιακό Συμβούλιο με το αριθ. 13/14-5-04 πρακτικό του μετά από 
επανεξέταση του θέματος διαπίστωσε ότι η θέση αυτή δημιουργεί μείζον πρόβλημα 
στους πεζούς και υπάρχει σοβαρότατος κίνδυνος τροχαίων ατυχημάτων. Ανακαλεί 
την προηγούμενη απόφαση του και προτείνει ως κατάλληλη θέση το παρκάκι πριν 
την είσοδο του κάστρου στην οδό Ανοίξεως. 

Με την από 18-5-2004 τεχνική έκθεση της η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
μετά από αυτοψία του αρμόδιου Τεχνικoύ της μας αναφέρει ότι συμφωνεί με την 
πρόταση της 7ης Συνοικίας για το συγκεκριμένο σημείο. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Νόμου 1043/80 «Η μετατόπιση 
περιπτέρων γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος, δια εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
Κοινής Ωφελείας Έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως αυτών δια δικαιολογημένης 
αποφάσεως... 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει για την ανάκληση εν μέρει ή μη της αριθ. 60/2004 απόφασης του. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Παπαστεργίου: Μήπως μετά από αντίδραση άλλων κατοίκων αλλάξει πάλι 

άποψη το Συνοικιακό Συμβούλιο και μας φέρει άλλη εισήγηση; Εχει γίνει κουβέντα 
μεταξύ του Συν. Συμβ. και των κατοίκων σε ό,τι αφορά το περίπτερο; 

Γιαννουλάκης: Κατά πάγια τακτική το Δημ. Συμβούλιο έχει παραχωρήσει την 
αρμοδιότητα στα Συνοικιακά Συμβούλια και κάνει δεκτές τις εισηγήσεις του. 

Γαβρίδης: Είπατε ότι με απόφαση της 7ης Συνοικίας τοποθετήθηκε το 
περίπτερο στο νέο χώρο. Η 6η Συνοικία που επαναστάτησε στην πρώτη απόφαση τι 
γνώμη έχει γι'αυτή τη νέα θέση; 

Γιαννουλάκης: Νομίζω ότι συμφωνούν κι αυτοί, ήρθε εδώ η Πρόεδρος της 6ης 

Συνοικίας και η διαμαρτυρία τους ήταν στο ότι το περίπτερο στένευε πολύ το δρόμο 
στο σημείο που ήταν. 

Ορφανίδης: Ηθελα να ρωτήσω ως πότε θα αυξάνονται αυτά τα περίπτερα στα 
πεζοδρόμια, θα υπάρξει ποτέ κανένα φρένο σ' αυτή την κατάσταση; Κι αν είναι έτσι 
εμείς από τώρα δηλώνουμε ότι δεν ψηφίζουμε πλέον για κανένα καινούργιο 
περίπτερο κι αν είναι δυνατόν να φύγουν και τα υπόλοιπα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Σαν Δημ. Συμβούλιο πήραμε απόφαση να δώσουμε αυτή την 

αρμοδιότητα στα Συνουαακά. Αν θυμάστε κάποτε είπα ότι αυτή η αρμοδιότητα θα 
πρέπει να επανέλθει στο Δημ. Συμβούλιο και να που δικαιώνομαι και δεν είναι 
εγωιστικό αυ'τό που λέω. Πρέπει όμως να δούμε και μία παλαιότερη απόφαση του 
Δ.Σ. του 1992 ή 1994 που δεν ανακλήθηκε μέχρι σήμερα, με την οποία εγκρίθηκε να 
μην μπουν στην πόλη καινούργια περίπτερα ώστε σιγά - σιγά αυτά που υπάρχουν να 



φύγουν κι έτσι να ανοίξουν οι πεζόδρομοι στο κέντρο της πόλης. Αντίθετα εμείς 
συνεχίζουμε να τοποθετούμε νέα περίπτερα μέσα στην πόλη, να έχουμε διώξει το 
πρόβλημα στα Συνοικιακά και να καλυπτόμαστε πίσω από αυτή την ιστορία. Επειδή 
το θέμα θα επανέλθει όπου κι αν τοποθετηθεί το περίπτερο στη λεωφόρο Ανοίξεως 
και κάποιοι θα αντιδράσουν, προτείνω να επανέλθει η αρμοδιότητα στο Δημ. 
Συμβούλιο για να υπάρχει μία λογική στην αντιμετώπιση αυτού του προβλήματος αν 
φυσικά θέλουμε να νοικοκυρέψουμε την πόλη. 

Μηλιόπουλος: Καλύφθηκα στα περισσότερα από τον συνάδελφο απλά να πω 
ότι η Τεχνική Υπηρεσία είχε γνωμοδοτήσει στην πρώτη απόφαση που πήραμε και 
κάναμε μεγάλο ατόπημα, αλλά παρασυρθήκαμε από τις αρμοδιότητες των Συν. 
Συμβουλίων. Πιστεύω ότι και στο σημείο που θα τοποθετηθεί το περίπτερο θα 
δημιουργηθούν τα ίδια προβλήματα γιατί και χώρος περιπάτου είναι εκείνο το σημείο 
και η θέα κλείνει και πάλι θα επιστρέψει το θέμα στο Δημ. Συμβούλιο από ορισμένες 
διαμαρτυρίες κατοίκων. Νομίζω ότι θα πρέπει να αναβληθεί το θέμα και να 
επιστρέψει πάλι στο Συν. Συμβούλιο, και να έρθει με καινούργια μελέτη στο Δημ. 
Συμβούλιο. 

Ουσουλτζόγλου: Να αναπεμφθεί το θέμα στο 7° Συν. Συμβούλιο για να το 
ξαναδεί. Όπως είδα το περίπτερο εκεί είναι ό,τι πιο αντιλειτουργικό, και πιο 
αντιαισθητικό γι' αυτό το σημείο της πόλης, το οποίο πρέπει ιδιαιτέρως να το 
σεβαστούμε. Από την Εληά μέχρι το Μουσείο θα πρέπει ευλαβικά να κρατήσουμε το 
χώρο ανοιχτό. Υπάρχει ήδη ένα περίπτερο στη γωνία της παιδικής χαράς που κόβει 
την ορατότητα στη μεγάλη και επικίνδυνη κατηφόρα προς τον Μαρινόπουλο, νομίζω ότι 
δεν χρειάζεται και άλλο, ενώ αντιθέτως στο σταθμό απ' όπου έφυγε το 
συγκεκριμένο περίπτερο, πιστεύω ότι χρειάζεται γιατί είναι πολλές φορές που 
φτάνουν επιβάτες νύχτα ή σε ώρες που δεν υπάρχει κίνηση και το περίπτερο 
εξυπηρετεί. Εχει δίκιο και ο κ. Ορφανίδης ότι δεν χρειάζεται άλλο περίπτερο, θα 
πρέπει να μας προβληματίσει η αντίδραση της 6ης Συνοικίας γιατί αυτή έρχεται σε 
επαφή μ' εκείνη την περιοχή και υφίσταται τις συνέπειες όπως και όλοι οι κάτοικοι 
της πόλης που επιλέγουν αυτό το σημείο για να κάνουν τον περίπατο τους. Ξέρω ότι η 
αρμοδιότητα ανήκει στα Συν. Συμβούλια και ίσως πρώτη φορά θα διαφωνήσουμε σε 
μία πρόταση γιατί συνήθως δεχόμαστε τις αποφάσεις τους. Να αναπεμφθεί λοιπόν το 
θέμα στο Συν.Συμβ. και να λάβει υπόψη του την άποψη της 6ης Συνοικίας. Επίσης θα 
ήθελα να μάθω ποιος θα αναλάβει τα έξοδα μετατόπισης. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν κ. Δήμαρχε δύο δημ. σύμβουλοι που τοποθετήθηκαν 
υπέρ της αναβολής λήψης απόφασης επί του θέματος. 

Δήμαρχος: Καταρχήν η προηγούμενη απόφαση για την τοποθέτηση του 
περιπτέρου ήταν ομόφωνη και ουσιαστικά η 6η Συνοικία έπρεπε να τοποθετηθεί επί 
του θέματος και όχι η 7η Συν. Είναι γνωστό ότι το θέμα των περιπτέρων, απασχόλησε 
όλες τις Δημ. Αρχές από το 1980 και εντεύθεν αλλά δυστυχώς καμία δεν κατάφερε να 
σταματήσει το φαινόμενο τοποθέτησης νέων περιπτέρων. Όπως γνωρίζετε για τα νέα 
περίπτερα εμείς είμαστε αρμόδιοι μόνο για τη θέση που θα τοποθετηθούν και γι' 
αυτήν μας ρωτάει η Νομαρχία ενώ για τις σχολάζουσες άδειες ο Νομάρχης τοποθετεί 
νέο δικαιούχο, γι' αυτό όλα τα προηγούμενα χρόνια δεν μπόρεσαν να εξαλειφθούν τα 
περίπτερα μέσα από την πόλη. Επειδή νομίζω ότι θα μας απασχολήσει κι άλλο το 
συγκεκριμένο θέμα προτείνω να το παραπέμψουμε στην 6η Συνοικία προκειμένου να μας 
εισηγηθεί για την τοποθέτηση του περιπτέρου. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος και παραπομπής του στο Σ. Σ. της 6ης συνοικίας; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 19-5-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 



2.- Την με αριθ. 488/1991 προγενέστερη απόφαση του με την οποία μεταβιβάσθηκε η 
αρμοδιότητα αυτή στα Συνοικιακά Συμβούλια του Δήμου. 
3.- Την αριθ. 60/2004 προγενέστερη απόφαση του Δ.Σ. 
4.- Την από 14-5-2004 έγγραφη ,̂διαμαρτυρία κατοίκων της 6ης Συνοικίας. 
5.- Το υπ' αριθ. 13/2004 πρακτικό του 7ου Συνοικιακού Συμβουλίου. 
6.- Την από 18-5-2004 τεχνική έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου. 
7.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 171 (παρ. 3 & 9) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
καθώς και του αρ. 10 του Ν. 1416/84. 

Αποφασίζει Ομόφωνα 

Α) Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 11ου θέματος «Επί εισηγήσεως Σ.Σ. 7ης 
Συνοικίας Δήμου Βέροιας για μετατόπιση περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή». 

Β) Εγκρίνει την παραπομπή του παραπάνω θέματος στο Συνοικιακό 
Συμβούλιο της 6ης Συνοικίας Δήμου Βέροιας προκειμένου να εισηγηθεί για την 
τοποθέτηση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  388 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-6-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


